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Interpelacja

Wsprawie zakupu kamery przeno5nei tzw. fotopulapki

W imieniu mieszkafc6w zwracam siq z proSbq o zakup kamery przeno6nej tzw. fotopufapki.
Przenosna kamera zderydowanie poprawi bezpieczeristwo w mieScie, pozwoliz ukrycia robii zdjqcia
wandalom kt6ny np. niszczq wiaty przystankowe oraz osobq zaSmiecajqcym teren naszego miasta.
Wszyscy chcemy by nasze miasto bylo czyste. Czujne oko kamery przenosnej zrobi zdjqcie w
promieniu ok. 15 metr6w. Taka fotografia natychmiast mo2e ukazai siq na monitorze w siedzibie
stra2y Miejskiej- Zakup kamery przeno5nej zapewni, 2e wandale nie bqdq ju1 czuisiq bezkarnie.

Interpelacja napisana jest w oparciu o rozmowy z mieszka6cami
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